
 

 

 
 
 
 
Nr. 156/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 11 aprilie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni și dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: dl. Comăneci Liviu-Vasile, dl. Jánó Mihail, d-na Kádár Imola, d-
na Sipos Dóra-Viola și d-na Vargha Fruzsina. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 372/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Toth-Birtan Csaba viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Salut 
pe toată lumea. Cu ocazia zilei poeziei maghiare ținem ședința. Începem ședința de azi. Fac 
prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Înainte de a trece la dicutarea Ordinii de zi aș întreba dacă are cineva 
propuneri la Diverse?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da, sunt Toth-Birtan Csaba și 
aș avea propuneri la Diverse. Prima ar fi aprobarea ajutorului de investiții pentru infrastructura 
sportivă și infrastructurile de agrement multifuncționale administrate de societatea SEPSI 
REKREATÍV SA. Punctul D2 modificarea Contractului de parteneriat încheiat între 
Municipiul Sfântu Gheorghe, Colegiul Național „Mihai Viteazul” Sfântu Gheorghe și Palatul 
Copiilor Sfântu Gheorghe. Punctul D3 prelungirea Contractului de locațiune nr. 61266/2022 
asupra sălii multifuncționale, încheiat între Universitatea Babeș-Bolyai din Cluj-Napoca și 
Municipiul Sfântu Gheorghe. Punctul D4: încheierea unui contract de asociere între municipiul 
Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Forul 
Tinerilor din Sfântu Gheorghe - Sepsiszentgyörgyi Ifjusági Fórum Egyesület, în vederea 
organizării evenimentului ”KOMPRESSOR: Comprimat de arhitectură Sfântu Gheorghe, 
Tabără de creație și simpozion” în municipiul Sfântu Gheorghe, în perioada 18-28 aprilie 2024. 
Iar un punct D5, care se referă la o asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe și Federația 
Română de Orientare în vederea organizării și derulării Campionatului Național de Orientare în 
Alergare - Sprint Urban, edița a IV-a, etapa II-a și Cupa Sepsi 2024 la Orientare în alergare, în 
municipiul Sfântu Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Altcineva dorește să adauge ceva pe Ordinea de zi? Dacă nu, atunci începem votarea 
despre adăugarea punctelor pe Ordinea de zi, și vă rog să enumerați punctele de la Diverse, cu 
care sunteți de acord să fie incluse pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 



 

 

zi a proiectelor de hotărâri de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a proiectelor de hotărâri D1, 2, 3, 4 și 5.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt prezent, îmi cer scuze pentru 
întârziere. Și sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a proiectelor de hotărâri de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Csatlós László sunt prezent și scuze 
pentru întârziere. Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 
zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi 
a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4, D5.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Debreczeni László), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5. 
 (lb.m.): „Acum să votăm Ordinea de zi în intregime.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
intregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu Ordinea de zi 
în intregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în intregime.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în intregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
intregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în intregime.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
intregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în intregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
intregime.” 



 

 

 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
intregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în intregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): ”Și eu sunt de acord cu Ordinea de zi în 
intregime.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): ”Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în intregime.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 3 consilieri lipsind de la vot (Debreczeni László, 
Kolcza István, Magyarosi Imola-Piroska), Ordinea de zi. 
 (lb.m.): „Acum să votăm, dacă sunteți de acord să votăm la sfârșit despre toate punctele 
prezentate.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu votarea la sfârșit.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Și eu, Magyarosi 
Imola sunt de acord să votăm la sfârșit.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Debreczeni László, 
Kolcza István), votarea la sfârșit a punctelor. 
 (lb.m.): „Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea 
ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Este cineva în această situație? 
Având în vedre faptul că nu a semnalat nimeni, trecem la discutarea primului punct, care a fost 
avizat favorabil de către comisiile de specialitate 1 și 5.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea componentei 
inițiale a Planului de selecție pentru recrutarea membrilor Consiliului de administrație al 
SEPSI PROTEKT SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc pentru cuvânt. 
Printr-o hotărâre anterioară am aprobat inițierea acestei proceduri, iar acum s-a elaborat Planul 
de selecție, în care sunt prezvăzute etapele, respectiv s-a elaborat documentația, adresa de 
așteptare, conform căreia cei intersați trebuie să formuleze oferta.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 153/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Are cineva întrebări, intervenții? Mergem mai departe la punctul 2. Comisiile de specialitate 1, 
2 și 5 au acordat aviz favorabil.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general aprobat prin HCL nr. 92/2019 aprobarea Studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investiții „Modernizarea transportului în comun, prin construirea unui depou 



 

 

pentru vehiculele de transport public”, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Proiectantul investiției a emis 
5 dispoziții de șantier, nu le enumăr punctual. Prima se referă la modificarea cablurilor 
electrice de la alimentarea motoarelor porților de garaj și a stațiilor de încărcare pentru 
autobuze. A doua se referă la dotarea amplasamentului cu corpuri de iluminat de siguranță 
pentru hidranții interiori tip LED, cu sistem de supraveghere video, precum și cu sistem de 
alarmă. A treia este fundarea pereților de cărămidă prin grinzi de fundare cu talpă de beton 
armat, realizarea structurii de beton armat. A patra este: infrastructură rutieră prin extinderea 
drumului, iar ultima este: modificarea înălțimii ușilor de garaj, respectiv racordarea în sistemul 
de canalizare pluvială a burlanelor de apă pluvială. Având în vedere sumele pentru aceste 
dispoziții de șantier, valoarea totală a investiției se modifică la suma de 28.203.575,82 lei, la 
care se adăugă TVA.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 154/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru preznetarea detaliată. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la 
punctul 3. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea actualizării 
devizului general aprobat prin HCL nr. 476/2022 privind aprobarea scoaterii din funcțiune, a 
casării prin demolare și a Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții privind obiectivul 
de investiții „Demolarea clădirilor de la fosta fermă de păsări, din str. Jókai Mór nr. 32”. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Datorită modificării a două 
prețuri importante crește prețul investiției, una este creșterea manoperei directe datorită 
majorării salariului minim de bază, iar a doua creștere se datoriează faptului, că sunt multe 
deșeuri, care trebuie transportate după demolare și din aceste motive s-a crescut valoarea 
estimativă a investiției la suma de 9.963.710,83 lei, la care se adaugă TVA-ul.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 155/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru preznetare. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 
D1. Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea ajutorului de 
investiții pentru infrastructura sportivă și infrastructurile de agrement multifuncționale 
administrate de societatea SEPSI REKREATÍV SA. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La fel ca și în anii precedenți 
SEPSI REKREATÍV SA a solicitat un ajutor de investiții. Suma finală ar fi de 2.402.994 lei. 
Este o listă destul de lungă cu cheltuielile investițiilor, deci la aproape toate amplasamentele se 
vor investi: la baza de înot, la pârtiile de schi de la Șugaș Băi, la centrul de spa, wellnes de la 
Șugaș Băi, la sala de sport Szabó Kati, la Arena Sepsi și la ștrandul municipal. Și până acum 
am aprobat acestea. Sumele s-ar aloca după finalizarea investițiilor de către societate. Ajutorul 
este valabil până la finalul anului 2024, deci până la 31 decembrie, deci aceste investiții 
trebuiesc contractate până atunci, ca să primească acea sumă, însă aceste sume se pot cheltui 
până la data de 31 martie, anul viitor.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 156/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru preznetare. Are cineva întrebări, intervenții, observații? Dacă nu, mergem mai departe la 
punctul D2. Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au acordat aviz favorabil.”
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de parteneriat nr. 55968/06.10.2023 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe, 
Colegiul Național „Mihai Viteazul” Sfântu Gheorghe și Palatul Copiilor Sfântu Gheorghe. 



 

 

Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Contractul de aprteneria a 
conținut numărul elevilor care au fost redirecționate de la Colegiul Național „Mihai Viteazul” 
la Palatul Copiilor datorită faptului că la Colegiul Național „Mihai Viteazul” se desfășoară 
lucrări. În contractul inițial numărul lor a fost de 38, iar acum în actul adițional dorim să 
micșorăm la numărul de 30. Toate celelalte prevederi contractuale rămân neschimbate.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 157/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru preznetare. Are cineva întrebări, observații? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 
D3. Comisiile de specialitate 1, 4 și 5 au acordat aviz favorabil.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 
Contractului de locațiune nr. 61266/2022 asupra sălii multifuncționale, încheiat între 
Universitatea Babeș-Bolyai din Cluj-Napoca și Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Se modifică doar valabilitatea 
constractului, pe care o dorim să prelungim până la data de 21 iunie 2024.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 158/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Are cineva întrebări, observații? Dacă nu, mergem mai departe la punctul D4. Comisiile de 
specialitate 1, 4 și 5 au acordat aviz favorabil.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe și Asociația Forul Tinerilor din Sfântu Gheorghe - 
Sepsiszentgyörgyi Ifjusági Fórum Egyesület, în vederea organizării evenimentului 
”KOMPRESSOR: Comprimat de arhitectură Sfântu Gheorghe, Tabără de creație și simpozion” 
în municipiul Sfântu Gheorghe, în perioada 18-28 aprilie 2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Municipiul Sfântu Gheorghe 
dorește să se asocieze cu Asociația Forul Tinerilor în vederea organizării evenimentului de 
Tabără de creație și simpozion, care s-ar desfășura acum, în perioada 18-28 aprilie. Valoarea 
totală estimată a evenimentului este de 95.578 lei, din care contribuția municipiului Sfântu 
Gheorghe este de 68.269 lei, iar suma rămasă ar fi asigurată de Asociația Forul Tinerilor.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 159/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, observații? Dacă nu, mergem mai departe la ultimul 
punct. Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între 
Municipiul Sfântu Gheorghe și Federația Română de Orientare în vederea organizării și 
derulării Campionatului Național de Orientare în Alergare - Sprint Urban, edița a IV-a, etapa 
II-a și Cupa Sepsi 2024 la Orientare în alergare, în Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „De mai multe ori am organizat 
un asemenea eveniment împreună cu Federația Română de Orientare. Este vorba de 
Campionatul Național de Orientare în Alergare - Sprint Urban. Municipiul Sfântu Gheorghe ca 
și co-organizator va asigura logistica și promovarea evenimentului, respectiv contribuie cu 
suma de 10.000 de lei din totalul bugetului de aproximativ 29.000 lei.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 160/2024. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, observații la acest proiect de hotărâre? Dacă nu are 
nimeni întrebări, observații, începem votarea.” 



 

 

 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
respectiv de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
respectiv de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, D1, D2, D3, D4, respectiv D5.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 3 și de la D1 până la D5.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, respectiv 
de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3 și de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt prezent și eu, Debreczeni 
László și sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, respectiv de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3 și de la D1 până la D5.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, respectiv la Diverse cu punctele de la D1 până la D5.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, respectiv la Diverse cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 
respectiv cu D1, D2, D3, D4 și D5.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, D1, D2, D3, D4 și D5. Dacă am numărat bine, am votat cu 16 voturi în ziua de 
azi. Și am votat în unanimitate toate proiectele de hotărâri prezentate. Mulțumesc frumos 
pentru prezență. Mulțumesc frumos pentru prezentare. Vă doresc o zi bună tuturor. La 
revedere.” 
 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 aprilie 2024. 
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